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J.nr. SN 2001-401-1521

Den 23. september 2005

Miljøministerens besvarelse af spørgsmål nr. 218 stillet af Folketingets Miljø- og Planlægningsud-
valg 

Spørgsmål 218
Forekommer der ikke længere et væsentlig antal sager, hvor antallet af dyr overskrider det tilladte ?

Svar

Miljøministeren og KL indgik i 2004 en aftale om 600 ekstra tilsyn på svineejendomme. Kommunerne har 

i foråret 2005 afrapporteret til Skov- og Naturstyrelsen, der har udarbejdet vedlagte rapport. Omfanget af 

overproduktion i 2004 fremgår af vedlagte rapport, og det skal bemærkes, at opgørelserne heri også ba-
seres på i alt 2000 tilsyn med produktionsomfanget på svinebrug, idet opgørelserne tillige inkluderer re-

sultaterne fra det normale tilsynsarbejde. Resultaterne fra denne endelige opgørelse adskiller sig ikke 

væsentlig fra den foreløbige undersøgelse, som jeg orienterede om i forbindelse med besvarelsen af 

spørgsmål 70 fra Folketingets Miljø- og Planlægningsudvalg den 11. november 2004 og spørgsmål 12 fra 

Folketingets Kommunaludvalg den 3. december 2004.
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